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PROTOKÓŁ 

z L w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie odbytej  

w dniu 27 października 2022 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar nieobecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:24 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

 

Zaproszeni goście : 
p. Jerzy Żmijewski - radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 12 radnych. 

 

3. Powołanie sekretarza obrad (radny Tomasz Kutwin). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołał radnego Tomasza Kutwina. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji (projekt                   

w załączeniu do protokołu). 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wnioskował o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie                             

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej - jednostki budżetowej Miasta i Gminy Suchedniów. 

4.b. głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej – jednostki budżetowej Miasta i Gminy Suchedniów. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad sesji. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Zakładu Gospodarki Komunalnej – jednostki budżetowej Miasta i Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji uwzględniający wniosek Burmistrza MiG. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 
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12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 
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11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pan Jerzy Żmijewski - radny Rady Powiatu Skarżyskiego: 

- podziękował Burmistrzom za realizację złożonego przez niego wniosku dotyczącego poprawy 

przejezdności odcinka drogi między ul. Koszykową a Ostojowem; 

- poinformował o działaniach podejmowanych w Powiecie m.in realizacji przejścia dla pieszych przy 

ul. Bugaj- ul. Niska, planowanej realizacji przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Mickiewicza                   

i E. Peck, planowanym odbiorze zrealizowanej inwestycji budowy chodnika w Mostkach; 

- w odniesieniu do roku budżetowego 2023 poinformował, że do projektu budżetu Powiatu zgłosił 

takie zagadnienia jak wykonanie przejścia dla pieszych na ul. Bugaj przy cmentarzu; przebudowę 

drogi (ul. Bugaj) przed przejazdem kolejowym w związku z planowaną budową przejścia dla 

pieszych pod torami kolejowymi i likwidacją przejazdu kolejowego; 

- poinformował, że powrócono do tematu partycypowania przez Powiat w budowie lub przebudowie 

ul. Żeromskiego przy okazji budowy kanalizacji sanitarnej. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM kierując słowa do radnego powiatowego zwrócił 

uwagę na uskok między jezdnią a krawężnikiem chodnika przy ul. Bugaj obok bloku nr 8, który 

może stwarzać utrudnienie dla matek z dziećmi prowadzących wózek lub osoby niepełnosprawnej                      

na wózku inwalidzkim. 

 

Pan Jacek Uba - sołtys wsi Mostki na ręce radnego powiatowego złożył podziękowania Radzie 

Powiatu Skarżyskiego za dokończenie inwestycji budowy chodnika w Mostkach w imieniu swoim                 

i mieszkańców. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM: 

- w imieniu mieszkańców zwrócił się do Burmistrza MiG o poczynienie starań aby kasa na dworcu 

PKP w Suchedniowie nie została zlikwidowana, 

- wnioskował o naprawę dróg Źródłowej, Wspólnej, Harcerskiej i Kaczka, 

- wnioskował o interwencję ze strony Burmistrza MiG w sprawie poprawy przejezdności                           

ul. Mickiewicza i Bodzentyńskiej szczególnie na skrzyżowaniu tych ulic, droga jest w coraz gorszym 

stanie, 

- pytał dlaczego nie ma jeszcze tablicy z nazwą ronda na skrzyżowaniu ulic Kieleckiej, Mickiewicza 

i Zagórskiej, 

- zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie jakie plany działania ma Gmina w związku                                      

z otrzymanym pismem w sprawie wprowadzenia oszczędności energii elektrycznej, brak 

oszczędności może spowodować naliczenie kar. 
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Pani Lidia Frątczak - radny poparła wniosek Przewodniczącego RM dotyczący pilnej potrzeby 

doprowadzenia do przejezdności drogi na skrzyżowaniu ulic Mickiewicza i Bodzentyńskiej, poprawy 

jej stanu. 

 

Pan Paweł Słoma - radny podziękował Burmistrzowi, radnym i wszystkim, którzy przyczynili się 

do realizacji inwestycji budowy kanalizacji ul. Warszawskiej. 

 

Pan Marcin Pałac - radny : 

- prosił o przedstawienie dalszych działań dotyczących oddanej głównej nitki sieci kanalizacji                                 

na ul. Warszawska - Kielecka, 

- zwrócił się do Burmistrza o informację dotyczącą planowanej sprzedaży węgla przez Gminę i jaki 

sortyment węgla będzie można zakupić? 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- w temacie kasy biletowej na dworcu PKP poinformował, że rozmawiał z Dyrektorem Przewozów 

Regionalnych PKP w Kielcach. Przewozy Regionalne ogłaszają przetarg na prowadzenie kas 

biletowych i wybrana osoba w przetargu prowadzi taką kasę. Dyrektor poinformował, że jest 

problem ze środkami finansowymi na ten cel na nadchodzący rok. Jeżeli Przewozy Regionalne PKP 

otrzymają środki na utrzymanie kas biletowych w takiej wysokości o jakie wnioskują kasa                             

w Suchedniowie będzie utrzymana (pod warunkiem zgłoszenia się osoby chętnej do jej 

prowadzenia); 

- w temacie przejezdności dróg poinformował, że jeżeli radni zagłosują na dzisiejszej sesji                            

za projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie w projekcie tym zabezpieczone są dodatkowe 

środki na utrzymanie dróg, dzięki którym będą prowadzone na drogach; 

- w temacie tablicy z nazwą ronda poinformował, że prędzej czy później taka tablica się pojawi                    

po zagospodarowaniu środków finansowych, które w głównej mierze były przeznaczane                                  

na utrzymanie i wyrównywanie dróg; 

- w temacie remontu drogi nr 751 poinformował, że odbyło się spotkanie z przedstawicielem zarządu 

dróg, na którym prosiliśmy o utrzymywanie tej drogi w miarę dobrej przejezdności. Obietnica 

została złożona. W dniu dzisiejszym w towarzystwie kierownika budowy i inspektora nadzoru dzisiaj 

przejechaliśmy drogę 751 (na terenie gminy). Nic nie zostało zrobione. Kierownik po raz kolejny się 

zobowiązał, że od soboty ubytki w jezdni będą naprawione i skrzyżowanie będzie poprawione 

poprzez uzupełnienie dziur w jezdni; 

- w temacie oszczędności energii poinformował, że polecił wszystkim jednostkom aby w miarę 

możliwości starać się oszczędzać energię.  Gmina będzie musiała również oszczędzać na oświetleniu 

ulicznym, planujemy poddać termomodernizacji budynki użyteczności publicznej co też                                        

da oszczędności; 

- w temacie kanalizacji ul. Warszawskiej - Kieleckiej poinformował, że teraz nastąpi taki moment 

gdzie po przygotowaniu odpowiednich dokumentów mieszkańcy będą mogli się przyłączać                         

do głównych nitek kanalizacyjnych. Będą wydane warunki przyłączenia, trzeba będzie to wszystko       

z inwentaryzować przy udziale Zakładu Gospodarki Komunalnej w Suchedniowie. Skierował prośbę 

do mieszkańców aby przyłączali się do kanalizacji w miarę możliwości jak najszybciej, ponieważ 

musi przyłączyć się określona liczba mieszkańców, żeby nie zwracać dofinansowania; 

- w temacie dystrybucji węgla przez gminy poinformował, że na chwile obecną nie uchwalonej 

ustawy, która zezwala na prowadzenie takiej działalności przez gminy. Ustawa wejdzie w życie                  

po podpisie Prezydenta i po jej opublikowaniu. Dopiero wtedy gmina ma trzy dni na ogłoszenie w 

Biuletynie Informacji Publicznej, że chce prowadzić tą dystrybucję węgla. Na chwilę obecną 

zbieramy zapotrzebowanie od mieszkańców, żeby Gmina wiedziała ile węgla zamówić. Jeżeli 
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ustawa wejdzie w życie będziemy musieli podpisać umowy z podmiotem, od którego będziemy 

węgiel odbierać oraz wskazać jego ilość. 

 

 

9. Informacja Burmistrz MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 30 września 2023 r. do 27 października 2022 r. przedstawił Pan 

Cezary Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień Behawioralnych 

w Gminie Suchedniów na rok 2022. 

10.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

10.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                               

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień 

Behawioralnych w Gminie Suchedniów na rok 2022. 

 

Uchwała Nr 329/L/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień 

Behawioralnych w Gminie Suchedniów na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień Behawioralnych w Gminie 
Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz PRZECIW 

 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021/2022 przedstawiła 

Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Informacja w załączeniu do protokołu). 

11.b. dyskusja. 

 

Dyskusji nie odnotowano. 
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12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022 – 2038. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                           

w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

12.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022 – 2038. 

 

Uchwała Nr 330/L/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na 
lata 2022 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 
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4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                                     

w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

13.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

Uchwała Nr 331/L/2022 w sprawie zamian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 października 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

14. Informacja nt. oświadczeń majątkowych za rok 2021 (art.24h ust.12 ustawy o samorządzie 

gminnym). 

14.a. wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 



13 
 

Informację dotyczącą oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Suchedniowie                    

za rok 2021 przedstawił Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Komisji (Informacja                                   

w załączeniu do protokołu). 

14.b. wystąpienie Burmistrza Miasta i Gminy, 

 

Informację o złożonych do Burmistrza Miasta i Gminy oświadczeniach majątkowych za rok 

2021 przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

 

15. Sprawy różne. 

 

Pan Tomasz Kutwin - radny interweniował w sprawie stłuczonej szyby we wiacie przystankowej 

na ul. Bugaj przy przejeździe kolejowym wnosząc o usunięcie uszkodzenia jeszcze przed okresem 

zimowym. 

 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady L-ej w kadencji Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

 

    Protokołował                                   Sekretarz obrad                                    Przewodniczący 

                                                                                                                           Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                            Tomasz Kutwin                                  Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
 
 
 
 
 
Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedni%C3%B3w
https://www.suchedniow.bip.doc.pl/
https://www.suchedniow.pl/

